
  

HANSTHOLM SKOLE 
Skolebestyrelsesmøde 13. maj 2024 kl. 16:30-18:30 
 

Deltagere: Jeanett, Rise, 
Cathrine, Anna, Kim, Peter, Mikkel, Søren 
 
Afbud: Berit, Jimmi, Christina 
 
Dagsorden: 

 

1. Elevråd – 16:30-16:40 

Clara deltager fra elevrådet deltager 

 

Pauser, at kunne være flere steder (de 

store) 

Aktiviteter i undervisning 

Boden, alle vil gerne have gang i den. 

Fælles undervisning på tværs af klasserne 

i overbygningen 

Kortklub (pokémon) i mellemtrin/indsko-

ling 

Makerspace frikvarterpatrulje. 

 

2. Status – 16:40-16:45 

 

Det går godt. Vi har lavt personalefravær.  

Vi er gået i gang med arbejdet om børne-

syn, sidste mandag. Der var stort arrange-

ment fra personalet. Det videre arbejde ta-

ges ud i klasseteamsene. Gode historier 

deles, og der er fokus på at alle børn har 

en voksen tæt på. 

3. september alt pædagogisk personale i 

kommunen møde i Thisted. 

Vores eget arbejde fortsætter senere….. 

Skoleårets planlægning er godt i gang.  

Kim (TR) og Anna er ved at være færdige 

med skoleplanen. 

 

 

3. Skolebestyrelsesvalg – 16:45-16:55 

Status  

 

Der er 6 der vil stille op. 

F-klasseforældre er ikke garanteret en 

plads som tidligere troet. Dog skal en fra 

bestyrelsen repræsenterer f-klassen. 

Opstillingen forgår d. 14. og 15. maj. 

 



De nye medlemmer inviteres til afslut-

tende bestyrelsesmøde i juni måned. 

 

 

4. Økonomi – 16:55-17:10 

 

Udkast til fordeling af timer til  

lejrskoler, to-lærer, vejledere mv for 

skoleåret 24/25 

 

Camilla er begyndt at blive indført i 

nemøkonomi. Det er en stejl læringskurve, 

men det går fremad. 

Camilla og Anna har været inde ved cont-

roller i dag, hvor der blev opdaget et par 

små fejl. 

Vi er ved at være der hvor vi får 28 elever i 

vores kommende 0. klasse. Det bliver hø-

jest sandsynligt to 0. klasser. Vi holder 

dem umiddelbart samlet, med to børneha-

veklasseledere, som så kan dele klassen 

ved behov. 

Kaj fortsætter næste skoleår, hvor han ta-

ger svømning og idræt. 

I skoleåret 25/26 skulle vi gerne have en 

ny svømme-/idrætslærer i huset. 

Overbygningen er kommet med et løs-

ningsforslag vedr. 8. klasses lejrtur. Frem-

adrettet vil 8. kl. og 9. kl. tage af sted sam-

men, med to lærer.  

 

 

  

5. Siden sidst – 17:10-17:25 

a) Forperson 

b) Ledelsen – Herunder samarbejdet 

med Klitmøller 

c) Personalet 

d) Andre 

 

   

a) Er der nogen der vil med til fælles-

møde med politikkerne, dialog-

møde, tirsdag d. 21. maj kl. 19.00? 

Der skal orienteres om specialområ-

deanalysen og processen. 

Havnen har købt en toiletvogn, der 

skal benyttes af surfklubben, skoler 

og lignende. Ved udflugter til stran-

den kan nøgle rekvireres. Forperson 

finder ud af hvordan det kommer 

til at fungerer. 

b) Skriftlige afgangsprøver er afsluttet. 

Eleverne og lærer er i gang med at 

klargøre sig til at mundtlige eksa-

mener. 

Vi har møde med Andreas fra Klit-

møller i næste uge. Vi holder gry-

den simrende. Vi holder en stor 



folkeskolernes dag for både store 

og små i november. 

Vi er nysgerrige på hvorfor folk 

vælger friskolen i byen, og håber vi 

kan overbevise nogle om at Hanst-

holm Skole er det rigtige valg.  

Anna har holdt det sidste møde 

med vores læringskonsulent.  

Hun kommer til et par ekstra besøg, 

hvor vi gerne vil bruge hende til 

børnesynsprocessen. 

c) - 

d) Forældreklager vedr. mad i SFO. Perso-

nen vil gerne være anonym, og vil ikke 

nævne andre der siger det.  

Forslag fra bestyrelsen: 

Skriv om maden, og det pædagogiske valg 

herom. 

Ledelsen fortæller, at der er lavet ny aftale 

med Hørkram, som leverer mad. 

Der kan hver dag aflæses på tavlen hvad 

der serveres. 

 

 

 

6. Personaleændringer – 17:25-17:30 

 

Kaj fortsætter. 

Nicolai er inde som vikar for Nikolaj. 

 

 

7. Forældremøder – 17:30-18:00 

Skolebestyrelsens inputs til at gøre       

forældremøder attraktive og nødvendige 

at deltage i. 

 

Der skal være info, men hvad skal der el-

lers være? 

Fællesoplægget kan være kedeligt.  

De fleste vil gerne ud i klasserne. 

 

Forslag til ændring: 

-Drop fællesoplæg. 

-Lad alle lærer komme forbi. 

-Temaer: SSP-læringsplan? Hvad rør sig? 

børnesyn? Trivsel? Den usynlige klasse-

kammerat? Fællesskabet? 

-Dagsorden ud 14 dage før. 

 



Anna laver et udkast til, hvordan planen 

for forældremøderne kan se ud. 

 

8. Telefonpolitik – overbygningen 

18:00-18:10 

 

Lærerne i overbygningen kunne godt 

tænke sig at det blev en helt mobilfri 

skole. Tiden er moden til at vi gør det.  

Det er vigtigt for fællesskabet.  

Snapchat og andre socialemedier var luk-

ket under eksamener. Mange elever var op-

rørte, da de ikke kunne tilgå dem. Vi øn-

sker at der fremadrettet er lukket. 

Bestyrelsen beslutter: 

-Mobilfri skole fra august (politikken er til-

bage fra 2017, men der har været dispen-

sation i frikvarterne i overbygningen). 

 

 

9. Dialog om elever i Centeret   

18:10-18:20 

 

I halen af sidste punkt. 

Også et ønske fra overbygningen. Det de 

køber er elendigt mad og drikke.  

De splitter fællesskabet. 

Skal det store elevråd have en opgave ind 

i, hvad der skal sættes i stedet for.  

Vi kan gå tilbage til overbygningen og høre 

om det kan være en dag i ugen? 

Bestyrelsens forslag: 

-Centerfri skole? Muligvis en dag i ugen? 

Bestyrelsen står bag.  

 

 

10. Punkter til næste møde 18:20-18:25  

 

-Centeret tages op på næste bestyrelses-

møde. 

-Konstituering 

-Status 

 

11. Evt. 18.25-18.30 

 

-7. klasses center adgang inddrages, så 

længe vi er i proces omkring center 

spørgsmålet. 

 



-Rusty elefant kan muligvis komme før 

sommerferien og køre en smule salg i bo-

den. 

 

 

 


